
1 

 

Protokół nr IV/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:00. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 16 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecna była Elżbieta 

Kozakiewicz. 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach, następnie 

przedstawił zmiany do porządku obrad.  

Zaproponował poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi na działania 

podjęte przez dyrektora i pracowników Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” w 

Kędzierzynie-Koźlu w związku ze zdarzeniem w dniu 16 maja 2024 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, 

Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Gładysz 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon 

 

Zaproponował również wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w przedmiocie utworzenia „przystanku MZK koło PKO i Poczty nad Odrą 

w Koźlu” oraz „zaplanowania kursów autobusów MZK z osiedla Zachód na cmentarze”: 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, 

Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Halina Mińczuk, Michał Nowak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Gładysz 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon 

 

Ponadto poinformował, że 27 sierpnia br. wpłynął wniosek Prezydenta Miasta w sprawie 

wprowadzenia projektu uchwały w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w postępowaniu dotyczącym skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr 

II/25/24 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 maja 2024 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 i poddał 

pod głosowanie wprowadzenie go do porządku obrad:  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon 

 

Porządek obrad IV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr III/24 z sesji Rady Miasta z dnia 27 czerwca 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Koncepcja ożywienia Rynku w Koźlu. 

6. Analiza przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne zaplanowane do wykonania  

w 2024 r. 

7. Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2023 roku. 

8. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2023 do 31.12.2023 r. 
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9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2023. 

10. Sprawozdanie z  realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2023 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2021-2025 za rok 

2023. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2023 rok. 

13. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2023 rok. 

14. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2023 r. 

15. Sprawozdanie z realizacji „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 za rok 2023. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia 

tych udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie – zakup sprzętu dla jednostek OSP do 

prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” w ramach 

działania 2.3 - Zapobieganie zagrożeniom związanym ze zmianą klimatu  

w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowo-

księgowej i organizacyjnej jednostek oświatowych i żłobków Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Obsługi Oświaty i Wychowania 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle, 

położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi krajowej nr 40 i ul. Sławięcickiej. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 

prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy Czarnego. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla 

Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego 

oraz projektowanej ul. Błonie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii 

drogi gminnej wraz z autopoprawką. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława Wyspiańskiego 

w Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii, wraz z autopoprawką. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

28. Podjęcie uchwały w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym 

w postępowaniu dotyczącym skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr II/25/24 Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 maja 2024 r. zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 



4 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania podjęte przez dyrektora i pracowników 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu w związku ze 

zdarzeniem w dniu 16 maja 2024 r. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie utworzenia „przystanku 

MZK koło PKO i Poczty nad Odrą w Koźlu” oraz „zaplanowania kursów autobusów MZK 

z osiedla Zachód na cmentarze”. 

31. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

32. Wolne wnioski. 

33. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr III/24 z sesji Rady Miasta z dnia 27 czerwca 2024 r. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr III/24 z sesji Rady Miasta 

z dnia 27 czerwca 2024 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 czerwca do 28 sierpnia 2024 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.7.2024 z dnia 21 sierpnia 2024 r. oraz z dnia 28 sierpnia 2024 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 21 sierpnia). 
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5. Koncepcja ożywienia Rynku w Koźlu. 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Stare Miasto Emilia Bandrowska poinformowała, że do rady 

osiedla spływają liczne głosy od mieszkańców miasta dotyczące bezpieczeństwa w okolicy 

parku i Domu Kultury w Koźlu. Zdarzają się incydenty rozboju w sklepach, młodzież 

zachowująca się niewłaściwie pod wpływem alkoholu  a także mężczyzna napastujący młodą 

dziewczynę.  

Andrzej Kopacki podkreślił, że temat ożywienia rynku jest wielowątkowy i nie będzie łatwy. 

Bezpieczeństwo na rynku również może mieć wpływ na to jak to miejsce funkcjonuje. Ma 

nadzieję, że podjęte działania związane z ulgami dla przedsiębiorców, możliwością  

parkowania  czy odbywającymi się wydarzeniami na rynku przyniosą pozytywne efekty.  

Fabian Pszon pochwalił pomysł z organizacją koncertów na rynku, co do bezpieczeństwa 

zaproponował przekierowanie dodatkowych patroli policji na teren Koźla. Zwrócił się z 

pytaniem jak dużo jest mieszkań socjalnych na rynku i w okolicach. Zaproponował zmianę 

mieszkań socjalnych na mieszkania komunalne a pojedyncze mieszkania komunalne na terenie 

Kędzierzyna-Koźla zmienić na mieszkania socjalne.  

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że na rynku znajdują się 24 lokale 

ogółem, 10 własności gminy wynajmowane na czas nieoznaczony, nie ma mieszkań 

socjalnych. Zaznaczyła, że kamery na rynku nie zanotowały żadnego niebezpiecznego 

zdarzenia. Rozbój jest to sprawa policji, mieszkańcy muszą takie incydenty zgłaszać na policję.  

Fabian Pszon zapytał również o lokale socjalne w okolicach rynku. 

Dyrektor MZBK Stanisław Węgrzyn poinformował, że są pojedyncze lokale socjalne na ulicy 

Planetorza oraz kilkanaście lokali na ul. Targowej.  

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że mieszkańcy zgłaszają, iż w wielu lokalach mieszka 

nadprogramowa ilość osób, które nie są zgłoszone. Jego zdaniem nie powinno być takiej 

koncentracji mieszkań jak na ul. Targowej. Zwrócił się z pytaniem, czy Policja mogłaby przez 

miesiąc dać więcej dodatkowych patroli na teren Koźla.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że w wielu dzielnicach Kędzierzyna jest niebezpiecznie, jeszcze 

raz zaapelowała, aby zgłaszać wszelkie zdarzenia na policję.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z pytaniem, czy w sobotę po godzinie 14:00 będzie 

możliwość parkowania na rynku.  

Sabina Nowosielska poinformowała, że nie będzie takiej możliwości.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z pytaniem, czy organizator, który chce zorganizować jakieś 

wydarzenie na rynku musi ponosić opłaty. 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że jest opłata targowa tylko od sprzedaży.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz zaproponowała nawiązanie współpracy ze stowarzyszeniami, 

fundacjami, aby robili jakieś pokazy na rynku. Jej zdaniem mogłoby również pomóc 
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zatrudnienie animatora do organizacji zabaw dla dzieci. Co do bezpieczeństwa uważa, że 

wzmożone patrole Straży Miejskiej powinny pomóc, a także przypomnienie mieszkańcom, że 

mogą zgłaszać wszelkie zdarzenia anonimowo.  

Prezydent przypomniała, że od kilku lat działa mapa zagrożeń na której można zgłaszać 

anonimowo, ze coś się dzieje w danym miejscu.  

Radna Kukolka-Bogocz zwróciła uwagę, że mapa nie działa natychmiast a starsze osoby nie 

mają aplikacji.  

Adam Oczoś podzielił się opinią, że powinno się zwrócić uwagę, aby mieszkańcy chcieli 

przyjść na rynek nie tylko w czasie jakiegoś wydarzenia, ale chcieli być na rynku przy każdej 

innej okazji. Jedną z takich okazji jest dostępność do ogródków gastronomicznych. Dodał, że 

istnieje w mieście grupa teatralna, można zorganizować przedstawienia na rynku, podkreślił, 

że musi być pomysł i grupa osób, która by to pilotowała.   

Hanna Białas poinformowała, ze organizacja imprez na rynku odbywa się nieodpłatnie, opłaty 

dotyczą tylko infrastruktury, publikacji, ochrony, sprzątania rynku. Opłaty targowe od 

sprzedaży są niewysokie. Zaznaczyła, że same imprezy czy animacje nie ożywią rynku, 

ponieważ zaraz po tym rynek „umiera”.  

Marek Piasecki zwrócił się z prośbą, aby zrobić listę właścicieli nieruchomości nie tylko w 

rynku, ale również w centrum Koźlu i zaprosić ich do dyskusji, przedsiębiorcom biznes musi 

się opłacać. 

Przewodniczący Rady Miasta podsumowując dyskusję, poinformował, że jest pomysł 

powołania zespołu ds. ożywiania rynku oparty na kilku radnych, którzy zaproszą do rozmowy 

przedsiębiorców, społeczników, urzędników. Zaproponował powołanie tego zespołu w punkcie 

„wolne wnioski”. Na stole podczas przerwy pojawi się kartka, na którą mogą się wpisać chętni 

radni.  

6. Analiza przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne zaplanowane do wykonania w 2024 

r. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

7. Sprawozdanie z wykonania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2023 roku. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja zapoznała 

się oraz przyjęła ww. sprawozdanie.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

8. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 

TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2023 do 31.12.2023 r. 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 

za rok 2023. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Jacek Król zapytał, jak wygląda sytuacja w MOPS po niedawnych problemach. 

 

Zastępca dyrektora MOPS Jolanta Goliat poinformowała, że nie udało się jeszcze wrócić 

wszystkim działom do budynku głównego, są już tam działy prowadzące bezpośrednią obsługę 

klienta czyli Dział Świadczeń Rodzinnych, Dział Pracowników Socjalnych, pozostałe są w 

budynku PSP nr 19.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2021-2025 za rok 

2023. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

12. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy radni mogą jakoś pomóc Miejskiemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w kontekście zamknięcia roku 2023 i realizacji roku 2024.  
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Zastępca dyrektora MOPS Jolanta Goliat stwierdziła, że dużą pomocą dla ośrodka byłoby 

zaangażowanie radnych oraz ich środowisk lokalnych do brania udziału w konsultacjach 

dotyczących przygotowywanych sprawozdań.  

Ewa Odulińska zaprosiła radnych na posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, na których 

omawiane są sprawozdania. 

Fabian Pszon zwrócił się z pytaniem, jaka część aktów przemocy ma miejsce przy udziale osób 

nietrzeźwych.  

Zastępca dyrektora MOPS Jolanta Goliat przypomniała, że istnieje Komisja Alkoholowa. Jeżeli 

będzie potrzeba to zostanie przygotowana analiza w kontekście niebieskich kart, które były 

założone dla osób pod wpływem alkoholu. 

 Fabian Pszon poinformował, że czytał różne opinie na temat tego, że ograniczenie godzin 

sprzedaży alkoholu wpływa na zmniejszenie aktów przemocy w rodzinie. Zostało to 

zastosowane w dużych miastach, może warto to rozważyć. Zwrócił się z prośbą o 

przygotowanie informacji, ile aktów przemocy jest powiązanych z alkoholem i jeśli to możliwe 

w jakich godzinach te akty są notowane.  

Zastępca dyrektora MOPS stwierdziła, że określenie godzin jest bardzo trudne, ale można 

spojrzeć kto wszczynał procedurę niebieskiej karty. W ostatnich latach na 100 niebieskich kart 

ok. 90% to była policja, czyli były to godziny popołudniowe i nocne. Aktualnie policja 

wszczyna nieco ponad połowę procedur. 10 procedur w zeszłym roku zostało wszczętych przez 

szkoły, prawie 40 przez pracowników MOPS, czyli procedury wszczęte w godzinach 

urzędowania.  

Fabian Pszon zapytał, czy przygotowane informacje będą dotyczyć tylko procedur wszczętych 

przez MOPS, czy również innych. 

Jolanta Goliat wyjaśniła, że dysponują danymi dotyczącymi wszystkich kart, tylko nie 

odpowiadają za to jak zostały wypełnione i jakie dane zostały w nich ujęte.  

 Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

13. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

14. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

15. Sprawozdanie z realizacji „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 za rok 2023. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała o tabelkę nr 3 „Remonty i modernizacja wynikająca ze 

stanu technicznego budynków i lokali w okresie 01.01.2023 r. - 31.12.2023 r., wykonane 

systemem zleconym i siłami własnymi” – w podsumowaniu ogółem wielkości środków 

przewidzianych na realizację robót plan wynosi 1423 tys. zł, a wykonanie 470 tys. zł, co było 

przyczyną tak dużej różnicy. 

Dyrektor MZBK Stanisław Węgrzyn wyjaśnił, że nie wszystkie prace można było wykonać w 

tym okresie, ze względu na to, że część środków została zablokowana do przetargów, część 

środków została przesunięta na rok 2024. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się również z pytaniem, ile na dzień dzisiejszy gmina 

posiada w zasobie własnym lokali użytkowych, które są dostępne „od ręki”. 

Dyrektor MZBK poinformował, że są takie lokale po drugim przetargu, co do których można 

negocjować stawki, na dzień dzisiejszy jest ich 32. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała również, czy na drzwiach tych lokali są wywieszone 

kartki z informacją o wynajmie wraz z nr telefonu. 

Stanisław Węgrzyn odpowiedział, że są takie informacje, również w prasie są podawane co 

kwartał wykazy o możliwości wynajęcia bez przetargu.  

Marek Piasecki zapytał, ile gmina odda mieszkań do remontu do końca tego roku. 

Dyrektor MZBK poinformował, że co kwartał jest oddawane ponad 20 mieszkań, średnio 

rocznie jest propozycja ok. 100 mieszkań.   

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady przed przystąpieniem do 

kolejnego punktu porządku obrad ogłosił przerwę, która trwała od 15:45 do 16:00.  

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych 

udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Marek Piasecki zapytał o ul. Jasną, czy gmina ma wypełnione wszystkie formalności i może 

zaczynać budowę i czy jest dopięte finansowanie na pierwszy etap.  

Krzysztof Wołynkiewicz podkreslił, że inwestycję prowadzi SIM, gmina nie jest inwestorem 

tylko udziałowcem w spółce.  

Prezydent Miasta poinformowała, że zostaną rozpoczęte inwestycje w Kędzierzynie-Koźlu, 

Kietrzu i Branicach, gmina czeka na informację kiedy budowa się rozpocznie.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/42/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych udziałów 

prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

do realizacji projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie – zakup sprzętu dla jednostek OSP do 

prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” w ramach 

działania 2.3 - Zapobieganie zagrożeniom związanym ze zmianą klimatu w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (10 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/43/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji 

projektu pn.: „Bezpieczne Opolskie – zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia 

akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych”  

w ramach działania 2.3 - Zapobieganie zagrożeniom związanym ze zmianą klimatu w 

ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowo-

księgowej i organizacyjnej jednostek oświatowych i żłobków Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/44/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowo-księgowej i 

organizacyjnej jednostek oświatowych i żłobków Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Obsługi Oświaty i Wychowania w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/45/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie nadania statutu Zespołowi Obsługi Oświaty i Wychowania  

w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle, 

położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi krajowej nr 40 i ul. Sławięcickiej. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. Ponadto zwrócił uwagę, że w 

tej uchwale jest mowa o wyznaczeniu przedstawiciela do konsultacji z ramienia Rady Miasta. 

Tomasz Jamielucha wyjaśnił, że ze względów formalno-prawnych jest wymagane uczestnictwo 

członka Rady Miasta przy negocjacjach poprzedzających uchwalanie tego dokumentu, 

wskazane jest wybranie przedstawiciela w dniu dzisiejszym. 

Adam Oczoś zaproponował kandydaturę Tomasza Kiela. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru 

przedstawiciela ds. negocjacji poprzedzających zawarcie umowy urbanistycznej - Kandydat 

Tomasz Kiel: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

Następnie głosowano projekt uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru 

miasta Kędzierzyn-Koźle, położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie drogi krajowej 

nr 40 i ul. Sławięcickiej: 

 Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 
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Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/46/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle, położonego na terenie 

osiedla Sławięcice, w rejonie drogi krajowej nr 40 i ul. Sławięcickiej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 

prawa własności nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, położonej 

w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy Czarnego. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR IV/47/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności 

nieruchomości składającej się z działek nr 1624/5 i 1624/7 k.m. 7, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Koźle w rejonie ul. Zawiszy Czarnego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla 

Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego 

oraz projektowanej ul. Błonie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IV/48/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie 

ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz 

projektowanej ul. Błonie 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii 

drogi gminnej wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z wnioskiem Michała 

Nowaka, aby § 3 otrzymał brzmienie „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego”. 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy ta droga jest już w całości wyremontowana. 

Krzysztof Wołynkiewicz poinformował, że droga została wyremontowana na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Łukasiewicza do skrzyżowania z ul. Raciborską. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IV/49/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława Wyspiańskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu dotychczasowej kategorii wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z wnioskiem Michała 

Nowaka, aby § 3 otrzymał brzmienie „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego”. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z 

autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/50/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie pozbawienia drogi gminnej ul. Stanisława Wyspiańskiego w Kędzierzynie-

Koźlu dotychczasowej kategorii 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (10 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IV/51/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Lipczyńska* 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

*Małgorzata Lipczyńska z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/52/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Lipczyńska* 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

*Małgorzata Lipczyńska z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR IV/53/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2024-2039 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

28. Podjęcie uchwały w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w 

postępowaniu dotyczącym skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr II/25/24 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 maja 2024 r. zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Draguła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/54/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w przedmiocie udzielenia pełnomocnictwa do występowania przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w postępowaniu 

dotyczącym skargi Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr II/25/24 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 maja 2024 r. zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania podjęte przez dyrektora i pracowników 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu w związku ze 

zdarzeniem w dniu 16 maja 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że komisja 

przyjęła stanowisko o bezzasadności skargi, zgodne ze stanowiskiem Prezydenta Miasta, 

stosunkiem głosów: 6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się”, głosów przeciw nie było. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/55/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie skargi na działania podjęte przez dyrektora i pracowników Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu w związku ze zdarzeniem w 

dniu 16 maja 2024 r. 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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30. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie utworzenia „przystanku 

MZK koło PKO i Poczty nad Odrą w Koźlu” oraz „zaplanowania kursów autobusów MZK z 

osiedla Zachód na cmentarze”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że komisja 

jednogłośnie (7 głosów ,,za”) przyjęła stanowisko zgodne ze stanowiskiem Prezydenta Miasta. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR IV/56/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie utworzenia „przystanku MZK koło PKO 

i Poczty nad Odrą w Koźlu” oraz „zaplanowania kursów autobusów MZK z osiedla 

Zachód na cmentarze” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Wiesław Fąfara odniósł się do stanowiska Rady Miasta. Podkreślił, że na terenie Koźla nie ma 

możliwości skorzystania z WC. Poinformował, że znalazł firmę, która za 208 tys. zł wybuduje 

podwójne szalety z możliwością wykorzystania dla osoby niepełnosprawnej, na miejscu starych 

szalet z wykorzystaniem istniejącej kanalizacji. Ponadto zaproponował, aby na parking przy 

Odrze mogły wjeżdżać autobusy MZK, byłby to przystanek wysiadkowy. 

Prezydent Miasta podkreśliła, że koło starych szalet jest duże WC typu „toi toi”, regularnie 

sprzątany. Gmina nie może wskazać firmy wykonawczej, tylko musi być ogłoszony przetarg. 

Ponadto stwierdziła, że na parkingu nie można postawić przystanku MZK.  

Jacek Król podzielił się opinią, że są możliwe przystanki na terenie infrastruktury parkingowej, 

są już takie w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia czy Cisowa. Nie odnosi się co do 

zasadności umieszczenia przystanku w omawianym miejscu.  
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Prezydent Miasta stwierdziła, że w takiej sytuacji trzeba zabrać kilka miejsc parkingowych, a 

jest ich niewiele.  

 

 

31. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

 

32. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęło pismo od Prezydenta Miasta z prośbą 

o wskazanie jednego przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na członka Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle, w związku z uchwałą nr LXVII/779/24 w sprawie 

określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 lutego 2024 r. 

  

Jacek Król  zgłosił kandydaturę Ireneusza Wiśniewskiego na kandydata do ww. komitetu.  

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski wyraził zgodę na kandydowanie. Następnie poddał pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatur na członka Komitetu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-

Koźle: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Głosowano w sprawie wyboru kandydata - Ireneusza Wiśniewskiego - na członka Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle:  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 
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Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Lipczyńska* 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

*Małgorzata Lipczyńska z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał wpisanych na listę kandydatów chętnych do prac w 

zespole ds. ożywienia rynku: Katarzyna Kukolka-Bogocz, Ireneusz Wiśniewski, Michał 

Nowak, Hanna Białas, Andrzej Kopacki i Wiesław Fąfara. W przeciągu 2 tygodni zostanie 

ustalony termin spotkania.  

Następnie poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 26 września 

2024 r. o godzinie 14:00. 

33. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął III sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 17:00 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

  

 


